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ALDAR ANNOUNCES FINALISTS OF “MANASSAH 2.0”  
RETAIL ENTREPRENEURSHIP PROGRAMME 

 

• Initiative developed to enable further innovation in Abu Dhabi’s retail sector 
• 12 finalists selected from 260 entries, including six tech start-ups and six traditional retail 

concepts 

• Winners will receive incentives worth up to AED 1 million 
 
Abu Dhabi, UAE – 27 June 2021: Aldar Properties (‘Aldar’) has announced that it has selected twelve 

finalists for the second edition of its Manassah entrepreneurship programme – a six-month incubator 

aimed at nurturing talent and advancing retail concepts in the GCC. The latest edition received 260 

entries from UAE, GCC and international start-ups; more than double the number of entries received 

in Manassah 1.0.   

Manassah was created in line with Aldar’s innovation strategy and aims to develop entrepreneurial 

talent and concepts. Held in partnership with startAD, the Abu Dhabi-based accelerator, powered by 

Tamkeen and anchored at NYU Abu Dhabi (NYUAD), the programme offers finalists a range of 

opportunities to develop their concepts and build up the skills needed to successfully operate and 

scale their start-ups.  

Training and mentorship are being provided by top local and global entrepreneurship, retail, and tech 

experts. Financial contributions worth up to AED 1 million will be awarded to the winners of Manassah 

2.0, which will be selected from the twelve finalists:  

Tech start-ups: 

• iModah: A platform developed in the UAE that uses AI to analyse customer and product data 

to generate personalised clothing recommendations. 

• Footprints: An AI-based marketing platform from Romania that uses behavioural profiling to 

anticipate consumers’ next moves and improve customer experience. 

• DesignHubz: UAE based platform that enhances ecommerce websites, apps and online stores 

by using augmented reality that allows users to try on clothes virtually. 

• Venuex: Based in the UK, Venuex is a platform that brings brick-and-mortar stores online and 

digitises the shopping experience. 

• I Hear You: A UAE founded mobile application that uses a sign language keyboard and 3D 

character animations to translate text and audio to sign language and vice-versa. 

• Situm: A Spanish provider of high precision indoor positioning technology that overcomes 

limitations of existing indoor navigation systems. 

Retail concepts: 

• Jackie’s Kitchen: An American retail concept dedicated to serving authentic Southern 

American-style food in an urban chic location. 

• Padel Box: Founded in the UAE, Padel Box is sport concept facilitating padel tennis, an exciting 

game that combines squash and tennis.  



 

• A Block: UAE founded coffee shop that actively welcomes pet owners to bring their animals 

with them. 

• Therapie: A new UAE developed lifestyle concept space focused on providing a holistic healing 

platform and counselling services for the community. 

• Bound No. 82: UAE founded store that offers a collection of high-quality home decor pieces 

that have been made using traditional techniques and sustainable materials. 

• Playcation: A UK founded concept with dedicated space for 6–17-year-olds that fosters social 

interaction and teamwork through game-based learning. 

Saoud Khoory, Chief Retail Officer, Aldar Investment, said: “The sheer number and quality of 

applications for the second cycle of our Manassah programme highlights the vast entrepreneurial 

talent on our doorstep and inspires hope that the region can unearth more billion-dollar start-ups.  

“We have a particularly strong cohort of finalists in Manassah 2.0 and each of them will have the 

opportunity to play an active role in driving the future of the UAE’s retail industry. We are proud to 

continue enabling innovation within the retail sector by investing in concepts that can redefine the 

customer journey as well as customer experience.” 

Managing Director of startAD, and Vice Provost for Entrepreneurship at NYUAD Ramesh Jagannathan, 

said: “The retail landscape has shifted globally and consumer behaviour is aligning strongly with 

sustainability, green solutions and home-grown innovation.  In two short years, the retail market in 

the GCC is estimated to grow to USD 308 Billion and Manassah presents a massive opportunity for 

innovators to lead this change.  

Manassah has demonstrated phenomenal gender inclusivity with over 70% of the concepts being 

founded by female entrepreneurs and 35% having an Emirati founder. These startups will redefine 

the future of retail and as startAD, we remain committed to driving this innovation from Abu Dhabi 

to the world." 

 
The twelve finalists were selected from a shortlist of 16 traditional retail and retail tech start-ups, all 

of which provide concepts and solutions that are in demand within the retail space. The shortlist was 

made up of 14 nationalities, with 70% of their founders being female entrepreneurs. 

 
In addition to the 12 finalists, Aldar is also reviewing the remaining four start-ups to assess whether 

different iterations of the concepts could be taken further. These include Miva, El Botik, Tart Art and 

Ateliers Celine.  

 
Aldar is committed to fostering innovation, in line with the UAE’s National Innovation Strategy. The 

company has developed a framework to drive forward innovative practices, with focus on three 

strategic areas: corporate innovation, incubation programmes for startups in complimentary sectors, 

and investment in new tech-enabled businesses. The idea for Manassah was first submitted as part of 

Aldar’s Ibtikar challenge, an internal innovation programme which encourages employees to take an 

active role in Aldar’s future growth and direction. 
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About Aldar 

Aldar Properties PJSC is the leading real estate developer and manager in the UAE with a diversified and 
sustainable operating model centered around two core businesses: Aldar Development and Aldar Investment. 

Aldar Development is a master developer of integrated, liveable, and thriving communities across Abu Dhabi’s 
most desirable destinations, including Yas Island, Saadiyat Island, Al Raha, and Reem Island. It is responsible for 
developing Aldar’s c. 65 million sqm land bank and includes three businesses: Aldar Projects, which manages 
Aldar's fee-based development management business, including AED 45 billion of government housing and 
infrastructure projects; Aldar Ventures, which incubates and nurtures new business opportunities and 
innovation areas; and Aldar Egypt, the platform focused on developing mixed-use communities in Egypt.  

Aldar Investment houses Aldar’s core asset management business comprising an AED 16 billion portfolio of 
investment grade and income-generating real estate assets diversified across retail, residential and commercial 
segments. It also manages three core platforms: Aldar Education, Aldar Estates and Aldar Hospitality and Leisure. 
Aldar Education includes Aldar’s entire educational portfolio, including Aldar Academies, the leading education 
group in Abu Dhabi, with 20 schools, over 24,000 students and a growing network of 3,000 educators from over 
100 nationalities, offering a wide range of curriculum and ancillary services such as a Teacher Training Academy. 

Aldar Estates consolidates Aldar’s Retail Operations alongside existing Residential and Commercial real estate 
operations within Provis and will further include Community Management under one integrated property 
management platform. Aldar Hospitality and Leisure looks after Aldar’s portfolio of hotel and leisure assets, 
which are anchored around Yas Island and Saadiyat. It includes Aldar’s portfolio of 10 hotels, comprising over 
2,900 hotel keys and managing operations across golf courses, beach clubs and marinas. 

Aldar’s shares are traded on the Abu Dhabi Securities Exchange (Stock quote: ALDAR:UH), and is a profitable, 
cash generative business that provides recurring revenues, and benefits from a diverse and supportive 
shareholder base. Aldar operates according to high standards of corporate governance and is committed to 
operating a long term and sustainable business in order to provide ongoing value for its shareholders.  

Aldar is driven by a vision to be a leading real estate developer and manager in the region by playing a key role 
in the development of quality, comfortable, desirable destinations that people can live in, work at and visit. 

For more information on Aldar please visit www.aldar.com or follow us on: 

 

      

 

About startAD 

startAD is an Abu Dhabi-based accelerator, steering local and global startups to scale in the UAE and 

beyond. Powered by Tamkeen and anchored at NYU Abu Dhabi, startAD is a new model for 

innovation that creates customized and impact-driven programs in partnership with stakeholders 

including governments, corporations, investors, and innovation entities, furthering UAE’s transition 

into a knowledge-based economy. startAD’s unique sprint accelerator model enables corporations to 
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further innovation by partnering with startups disrupting their core businesses, while equipping 

startups with the training and opportunity to pilot their solutions with industry leaders.  

 

startAD offers unparalleled business advancement opportunities to local and global tech startups, 

SMEs, researchers, investors, and youth through an extensive range of programs, state-of-the-art 

facilities, and a strong global network. Driving innovation in construction, retail, finance, and other 

priority industries in the UAE, startAD alumni startups have raised USD 70 million in investment, 

generated USD 50 million in revenue, secured over 50 global pilot projects with corporations, and 

created over 270 jobs worldwide.  

About Tamkeen 

Tamkeen is an Abu Dhabi based company mandated to deliver projects to meet the UAE’s vision of 

knowledge-based development. Tamkeen works with a variety of local and international institutions 

to enrich the UAE’s social, cultural and educational landscape. 

 

About NYU Abu Dhabi 

NYU Abu Dhabi is the first comprehensive liberal arts and science campus in the Middle East to be 

operated abroad by a major American research university. NYU Abu Dhabi has integrated a highly-

selective liberal arts, engineering and science curriculum with a world center for advanced research 

and scholarship enabling its students to succeed in an increasingly interdependent world and advance 

cooperation and progress on humanity’s shared challenges. NYU Abu Dhabi’s high-achieving students 

have come from 115 nations and speak over 115 languages. Together, NYU's campuses in New York, 

Abu Dhabi, and Shanghai form the backbone of a unique global university, giving faculty and students 

opportunities to experience varied learning environments and immersion in other cultures at one or 

more of the numerous study-abroad sites NYU maintains on six continents. 

 

في الدورة الثانية من   ةالنهائي شركات المرشحة للمرحلةتكشف عن ال  " الدار" 
 لريادة الأعمال "منصة"  برنامج

 
 مبادرة "منصة" تهدف إلى تشجيع المزيد من الابتكارات في قطاع التجزئة في أبوظبي •
ل للمرحلة ال  مشررراركة  260من أصررر   شرررركة    12اختيار  • شرررركات   6بما في ذلك   ة،نهائيللترشرررل

 شركات تجزئة 6تكنولوجيا و
 سيحص  الفائزون في البرنامج على محفلزات مالية تص  قيمتها إلى مليون درهم إماراتي •

 



 

شتتتتتتتتتتتتتت  تا دل   لتا   12أعلنت  لدترلا لدارتةا)تا دالدترلااا عي ل   تةا   :2021يونيو  27 -أبوظبي، الإمرارات
االدنهةئ ا في لد لدذي يُرةم د رة ستتتت ا أشتتتته  ، و رواة لدثةن ا مي ب نةمج  ةضتتتتنا للع ةخ لد ةها بهة امن تتتتا

بهرف تن  ا لد ولهب وتطو)  مفةه م جريرة ومب ك ة في قطةع لد جزئا على مستتتتتتتتتتت وا توخ مجل  لد اةو   
  ةت نةشتةا ممةالت ا و ل ج ا  مي مشتةا)  وشتمشتةا ا   260ب نةمج  لدر ستجال  هذ  لدرواة مي  وق لد ل جي.

 لد شةا ةت في لدرواة للودى. ضاف عرت  عةد  ا أي مة ي  طىو 

مدى تطو)  لد ولهب   ،   ث يهرف لدب نةمجدلاب كةا  لدرلات ةشتت ةم م  لستت  لت ج ا   ب نةمج امن تتااتم منشتتة  
ا، من تتتا لكب كةا وا)ةتة  startADب نةمج بةد اةو  م  استتت ةات ميي تيا دلدو) م تنظ م  .  ولد فةه م لد )ةتيا

دل  شتتتتتتتتح ي    لدب نةمج  م)ررا . و للع ةخ في جةماا ن و)واك أبوظبي، ولد ي تحظى برعم مي شتتتتتتتت  ا ات   يا
  وبنة  لد هةالت لدلازما د حر ق لدنجةح في شتتتت  ةتهملدنهةئ  ي مج وعا ولستتتتاا مي لدف ه د طو)  أفكةاهم  

ست حظى لدشت  ةت لدُ   ةاة بةد را)ب ولد وج ي مي ن با مي    ة .  تحر ق لد ز)ر مي لد وست  ولدن وو   لدنةشتةا
وستتتتتت ح تتتتتت  لدفةئزو     .لد ب ل  لد حل  ي ولداةد   ي في مجةكت ا)ةتة للع ةخ وتجةاة لد جزئا ولد كنودوج ة

ل   ةاهم مي ب ي لد  شتح ي لدنهةئ  ي على محفازلت مةد ا بر  ا مج ةد ا ت ت  مدى مل و  تاهم  لدذيي ست  م  
 :لد  شحا دل   لا لدنهةئ ا 12ش  ةت لدتممةالتي. ف  ة يلي قةئ ا لد

 :الناشئة شركات التكنولوجيا

• iModah:   لكصتتتتطنةعي  تستتتت  رم لدذ ة   ، و للإمةالت  تودا تطو) هة في  عبةاة عي من تتتتا تمهي
 ف تيا تنةسب ذوق    ش ص. توص ةت ملاب   رريمدةت د حل   ب ةنةت لدا لا  ولد ن ج

• Footprints :لدذ ة  لكصتتتتتتتتتتتطنةعي    تا   ب رن ا  مي اومةن ة  من تتتتتتتتتتتا تستتتتتتتتتتتو)ق  ي عبةاة عيه
 . ج با لدا لا لكاترة  بمي أج   ل س هلك يلد طولت لد ةد ا دتس  رم لد ن  ط لدسلو ي د وق  و 

• DesignHubzتحستتتتتتتتت ي  ستتتتتتتتتاى مدى ت، و للإمةالت  تودا فيتم تطو) هة    ن تتتتتتتتتا: هي عبةاة عي م
  ي  بتتتةستتتتتتتتتتتتتت  تتترلم لدولق  لد ازز لدتتتذي ي  لد ق  تتتامولق  لد جتتتةاة للإدك  ون تتتا ولد طب رتتتةت ولد  تتتةج   

 .لف  لض ةم تج با لد لاب   مي د س  رم يل
• Venuex  :  لف  لضتت ا  خ لد  ةج  لد رل ريا مدى م ةج   تحوا ، و في لد  لكا لد  حرة ير  مر هةمن تتا

 . ق  الد ن ةت لد مدى لد سوق تج با  ختحوا و 
• I Hear You:  ستت  رم دو ا مفةت    و تودا للإمةالت   ح ك، تم تطو)   فيتطب ق دلهةتف لد   هو(

مدى    ا تتتوتولم  لدولل وه   ج ا لدن تتتو)روم ب، ومةت ثلاث ا للباةت دلح وف ستتتلدبلغا للإشتتتةاة و 
 .لدا   وألإشةاة دغا ل



 

• Situm:  حت   م تة ي بترقتا عتةد تا  في للمتةني لد غلرتا   رن تا تحتريتر لد ولق يا ت  بمستتتتتتتتتتتتتتبتةني  تطب ق
 .تل ل اتنر   ا مش لا عرم تولف  أنظ

 :التجزئةمشاريع تجارة 

• Jackie’s Kitchenلى  عرريم لدطاةم  و)  ص في ت ف )ر  مفهوم أم ) ي : هو مطام قةئم على
 . ض ي أن ق م ة في  ا للص لالدجنوب  اللم )  )را لدط  

• Padel Box  : دلاب ابةتخمفهوم ا)ةضتتتتتي  وهو عبةاة عي  ،  للإمةالت   تودا  في  لد شتتتتت وع   تأستتتتتا  
 .س ولش ولد ن تج   ب ي للإ ا)ةضا   ةس اوهي  اتن 

• A Blockأصتتتتتتحةو لدح ولنةت للد فا  و)   ز بةستتتتتت ربةخ  ،  للإمةالت   تودا مرهى تأستتتتتت  في : هو
 .  ولنةتهم ب فرا

• Therapieمن تتتتتتتتا علاج ا شتتتتتتتتةملا  و)وف  ، تم تطو)   في تودا للإمةالت جرير  ل ةم مفهوم  ي  : ه
 .لج  ةع ا ة رمةت لس شةا و 

• Bound No. 82  لت  رترم مج وعتا مي قط  تي وا و)،  م ج  تتأستتتتتتتتتتتتتت  في تودتا للإمتةالت : هو
 .ت ن اهة بةس  رلم لد رن ةت لد رل ريا ولد ولت لد س رلما م يلد ي و زخ عةد ا لدجوتة لد نة

• Playcation  : مسة ا م   ا دلأطفةخ  وهو عبةاة عي   ،في لد  لكا لد  حرةتم تطو)    مفهوم
مي  لاخ    ف )ق ول ر ز لد فةع  لكج  ةعي ولدا    ازا ستتتتتتتتتتتتنا ت  17و  6لدذيي ت  لوح أع ةاهم ب ي  

 .بةدلاب لد الم 

الهائ  من    "يشررررررعل  ال ددوقةخ ستتتتتتتتتاوت  واي، لد ئ   لد نف ذي لصتتتتتتتتتوخ لد جزئا في لدرلا دلاستتتتتتتتت ث ةا:  
ة" دلي   مشرررراركات وم ررررتو  الجودة والإبداع خ ل اال لدورة الثانية من برنامج حاضررررنة الأعمال "منصررررل

المزيد   واحتضان  اكتشافبقدرتها على ويب ث الأم   المتميزة  المواهب الريادية دامغا  على غنى منطقتنا ب
 ت."مليارات الدولاراوالتي قد تص  قيمتها إلى من الشركات الناشئة 

بدورته    برنامج منصررة  منلمرحلة النهائية  ناف ررة في امن الشررركات المتلدينا مجموعة قوية  " وأضتتتتةف:
  دولة  التجزئة فيطاع ققيادة م ررررتقب   مميزة للم رررراهمة بف الية في    فرصررررةمنها   وسررررتتال لك  الثانية،

التجزئررة من خ ل  تجررارة  تمعين الابتكررار في قطرراع  جهودنررا لرردعم و   بمواصرررررررررلررة  خرفتنالإمررارات. نحن  
القرادرة على وضرررررررررع تصرررررررررور جديد لرحلرة ال م   المفراهيم المبردعة و  فكرار الخ قةالاسرررررررررتثمرار في الأ

 ." وتجربتهم



 

  ن و)واك أبوظبي دشتتتتتتتتتتتتتتاو  ا)تةتة للع تةخ ولكب كتةانتةئتب ع  تر جتةماتا ،  ةنتةثتة جتالم ش جتةمي جتةنبتي، قتةخ  
 التجزئة على م رررررتو  ال المشرررررهد قطاع تجارة  ": اstartADد  اتي  ميي  ستتتتتتتت ةات لد ري  لداةم د ن تتتتتتتتا او 

 ات بتكار ودعما  ل  بيئيةمع الاسرررتدامة والحلول الا  أكثر تماشررري أصررربل سرررلوت الم رررتهلكة فهائلتغيرات  
التجزئة في دول مجلس الت اون   تجارة  ، من المتوقع أن ينمو سررو  فقطفي غضررون عامين و  .ةالمحلي

للمبتكرين  وبرنامج منصررة لريادة الأعمال يوفر فرصررة مميزة    ،دولار أمريعي  اتمليار   308الخليجي إلى  
 "التغيير.دفة لقيادة 

بين الجن ين والتنوع والتوازن    شمولز برنامج منصة لريادة الأعمال بم تو  متقدم من التمي  "  وأضةف:
%  35 فيما ت ود ملكية نحو ،رائدات أعمال  المشرررراريع المبتكرة تم تأسرررري ررررها من قب من   %70  فنحو

دور مهم في وضررع تصررور  هذه الشررركات الناشررئة  سرريعون ل. ينإماراتي   ررينمؤسرر  من تلك الشررركات إلى
  قيادة هذا الابتكارما زلنا ملتزمين ب  ونحن كمنصرررررررة سرررررررتارت إيه د ،  م رررررررتقب  تجارة التجزئة،جديد ل

 "بأسره. من أبوظبي إلى ال الم والمفاهيم المبدعة

  مجةخ تا   فيشتتت  ا نةشتتتةا    16شتتت ل   ي قةئ ا م   تتت ة  لكثن ي عشتتت ة شتتت  ا لد  أهلا م  ل   ةاوج ا  
وتضتتتت ن   .  هذل لدرطةع  ضتتتت يا مطلوب  ررم ج  اهة مفةه م و لوكم لد  ةج  لد رل ريا ولد ستتتتوق للإدك  وني وت

 .مي ماسس هة مي الئرلت للع ةخ %70م  لفا و جنس ا 14هذ  لدرةئ ا ش  ةت مي 

لدشتتت  ةت لدنةشتتتةا للاب      على تر  ملدرلا أيضتتتةم ا    ، تشتتت  ةت لد   ةاة دل   لا لدنهةئ ابةلإضتتتةفا مدى لدو 
وتشتت     وتحستت نهة،  د فةه متلك لي  نبثرا ممضتت ي لدرةئ ا لد    تت ة د حرير مم ةن ا تطو)  ن ةذ     لد  بر ا

 .Ateliers Celine وTart Art و El Botikو Miva هذ  لدش  ةت 

في   م  لكستتتتت  لت ج ا لدوطن ا دلاب كةاضتتتتت ي أنشتتتتتط هة وأع ةدهة ب ة ينستتتتتجم  تل زم لدرلا ب از)ز لكب كةا  و 
على ثلاثا مجةكت لس  لت ج ا  م  زة ةد  ةاسةت لد ب ك ة،  دلااترة  ب ع    طوات لدش  ا مطةاوقر  .  لدرودا

لدشتتتتت  ةت لدنةشتتتتتةا في لدرطةعةت لد ك  ل ا، ولكستتتتت ث ةا في تن  ا  ، وب لمج  تل   لدشتتتتت  اب كةا  تشتتتتت   لك
اب نةمج  تحري  لاخ لوخ م ة ب نةمج امن تتتتتتاا  فك ة  ولنطلر  .  لدرةئ ا على لد كنودوج ةلدجريرة   لدشتتتتتت  ةت 

مستتتتت  ة ن و لدشتتتتت  ا  توا فاةخ في داب   لد وظف ي على   شتتتتتجأطلر ي لدرلا د وهو ب نةمج تل لي   ،لب كةاا
 .وتوجههة لد س ربلي

 -لن هى -



 

 
 للمزيد من المعلومات يرجى الاتصال على الأرقام التالية: 

 التواصل الإعلامي: 

 عبيد اليماحي 

 شركة الدار العقارية 

5555 810 2 971 + 

 سارة عبدالباري

 برنزويك غلف 

9638 560 4 971 + 

ALDAR@brunswickgroup.com 

 

 حول شركة الدار
تعُتبر شررررركرة الردار رايردجا  ي ميرال تاوير وعقارج العقرارات  ي قولرة الإمراراتت تير  عنذرا تعتمرد نمو   ت رررر يرل مت و   

 أساسيتانت وهما الدار للتاوير والدار للاستثمار.ومستدام تدعمه شركتان 

 

تواصرل شرركة الدار للتاوير قورها الرياقف  ي تاوير ميتمعات متماملة تثُرف تياج السرم ان عبر أكثر الوجذات المرغوبة  

ظرة  ي عمرارج أبوببيت بمرا  ي  لرك جزيرج يراز وجزيرج السررررعرديرات وشررررارة الراترة وجزيرج الريل. كمرا أنذرا تمتلرك م  

مليون متر مربعت وت رمل لالا  وتدات أعمالت وهي: الدار للم رروعاتت وسرتمون مسر ولة عن عقارج    65أراضري بمسراتة 

مليار قرهل من م رررروعات عسرررمان   45وتدج أعمال عقارج الم رررروعات القايمة على الرسرررومت بما  ي  لك م  ظة بقيمة  

ات الم رتركةات والتي تتول ى اقت ا   ر  الأعمال اليديدج وتاوير الموار ين والب ية الت تية الرييسرية  واالدار للم رروع

ة تركز على السرول العقارية المصررية الواعدج والمُدرج لحرباات باعتبارها  ميالات الابتمار  و االدار مصررات وهي م صر 

ا رييسية لتاوير ميتمعات متماملة متعدقج الاستخدامات.  سوقا

مليار قرهل من   16تدج عقارج الأصرول التابعة لميموعة الدار والتي ت رمل م  ظة قيمتذا  وتضرل شرركة االدار للاسرتثمارا و

ج لييراقات المتمررج  ي قاا  التيزية والميتمعات السرم ية والتيارية. كما تتول ى عقارج الم صرات  الأصرول العقارية المدر 

ة االدار للتعليلا م  ظة الثلالاة الأسررراسررريةت وهي: الدار للتعليل والدار للعقارات والدار لل ضررريا ة والتر يه. وت رررمل م صررر 

مدرسرة وأكثر   20الأصرول التعليميةت بما  ي  لك أكاقيميات الدارت وهي ميموعة تعليمية رايدج  ي أبوببي تضرل م  ظتذا  

يموعة ج سررريةت وهي تعتمد م  100آلاف مُعلل ي تمون على أكثر من   3ألف رالب بالإضرررا ة على شررربمة مت امية من  24من 

واسرررعة من الم اهل التعليمية والخدمات الإضرررا ية مثل أكاقيمية تدريب المعلمين. بي ما تتول ى الدار للعقارات قمل عمليات 

العقارات التيارية والسررم ية ضررمن م  ظة شررركة ابرو يتا المتخصررصررة  ي عقارج العقاراتت كما ت ررمل ك لك عقارج  

ة عقارية عقارية   متماملة. وتتول ى شررركة الدار اللضرريا ة والتر يها مذمة الإشررراف على م  ظة الميتمعات من خلال م صرر 

الأصرول ال  دقية والتر يذية التابعة للدارت المتواجدج ب رمل أسراسري  ي جزيرج ياز وجزيرج السرعدياتت بما  ي  لك م  ظة 

لعمليات عبر ملاعب ال ولف وال واقف  غر ة   دقيةت على جانب عقارج ا  2900  راقلت بججمالي    10الدار ال  ردقيرة التي تضررررل 

 ال ارئية والمراسي.

ا ALDAR:UHأسررذل شررركة الدار مُدرجة  ي سررول أبوببي لحورال المالية لرمز التداول   (ت وت قق أعمال ال ررركة أرباتا

الم سرسريةت   وعيراقات متمررج مسرتقرجت وتمتلك قاعدج واسرعة ومت وعة من المسراهمين. وتتب اى الدار أ ضرل معايير ال وكمة

ا م ذا على ت قيق قيمة مُضا ة لمساهميذا ب مل مستمر.  وتلتزم بجقارج عمليات مستدامة على الأمد الاويل ترصا

 

تتب اى شرركة الدار رييةا رموتة تي  تسرعى لأن تمون الماور والمدير العقارف الأكثر مولاوقية  ي الم اقةت وهي تضرالع 

قج ومري رة تلبي اتتيراجرات أ راق الميتمع وتتوا ر  يذرا المقومرات والإممرانرات  بردور م ورف  ي تاوير وجذرات عراليرة ال يو 

 اللازمة للعمل والعيش والتر يه.
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